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KOMISJA BEZPIECZEŃSTWA     
I SPRAW SAMORZĄDOWYCH  

RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  
 

 
BRM.0012.4.2024.EZ 

EOD: 7437/2024/W 
 
 

Protokół z posiedzenia 

Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych  

Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 16 lutego 2024 r.  

w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 
 

(Nagranie – czas trwania nagrania 29 min 36 sek.) 
 
 

 
Radni obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do protokołu. 
 
Zaproszeni i przybyli goście obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu. 
 
 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych za rok 

2023. 

3. Informacja dotycząca podziału środków na realizację programów aktywizujących lokalny rynek 

pracy na 2024 rok. 

4. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji. 

 

 
Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

(czas trwania nagrania od 01 min 13 sek. do 01 min 28 sek.) 
 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert poinformował, że uwag do protokołu nie wniesiono. 

 
 

 
Ad. 2. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Spraw 

Samorządowych za rok 2023.  

(czas trwania nagrania od 01 min 31 sek. do 02 min 50 sek.) 
 
 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert omówił sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa  

i Spraw Samorządowych za rok 2023. 

 
Uwag do sprawozdania nie zgłoszono.  
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Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania  

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych za rok 2023 oraz przekazanie 
sprawozdania do Przewodniczącego Rady Miejskiej celem włączenia pod obrady najbliższej sesji.   

 

 

Wyniki głosowania: 
Za- 6 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 

 
Komisja przyjęła powyższe.  

Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych za rok 2023 stanowi 
załącznik do protokołu.  
 
 
 

Ad. 3. Informacja dotycząca podziału środków na realizację programów aktywizujących 
lokalny rynek pracy na 2024 rok. 

(czas trwania nagrania od 02 min 51 sek. do 22 min 31 sek.) 
 
Informację dotyczącą podziału środków na realizację programów aktywizujących lokalny rynek pracy na 

2024 rok przedstawiła Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Iwona Radej.   
 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Wojciech Karpiński 

• Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Iwona Radej 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Iwona Radej 

• Radny Marek Osik  

• Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Iwona Radej 

• Radny Marek Osik  

• Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Iwona Radej 

 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zamknął dyskusję.  

 
 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację dot. podziału środków na 
realizację programów aktywizujących lokalny rynek pracy na 2024 rok.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 

 
 

Ad. 4. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji. 
(czas trwania nagrania od 22 min 32 sek. do 27 min 38 sek.) 
 

1) Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert poinformował o terminie kolejnego posiedzenia 

Komisji.  

 
2) Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zaproponował zaprosić na kolejne posiedzenie Komisji 

Komendanta Straży Granicznej i Komendanta Żandarmerii Wojskowej.  
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3) Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski 
przedstawił informację dotyczącą protestu rolników.    

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Tomasz Świniarski 

 

 
Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

zakończył posiedzenie.  
 

 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych stanowi załącznik 
do protokołu. 
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu.  
 
 
 
 
 
                                         Przewodniczący Komisji 

 
                                                   Krzysztof Konert 
 
 
 
Protokół sporządziła 
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